
 

 

Friskis & Svettis Bærum 

Referat styremøte 
 

 

 

Til stede: Elisabeth Sageng, Aina Eggen, Brit Stavik, Malene Juliette Myreng, Michel Mateos, Inger Louise Stange og Geir Myrold  
Fraværende: Kjersti Syvertsen, Magrit Kilen Stoebner 
Andre: Fungerende daglig leder Christoffer Johansson 
Avholdt: onsdag 4. august 
Referent: Elisabeth S 
Neste møte: Onsdag 18.9   
 

Sak Beskrivelse/agenda Referat / beslutning Ansv 

24.21 Innkalling, agenda og 
protokoll 
 

Agenda godkjent 
 
Ingen kommentarer til protokoll. 
 
Ingen punkter er meldt inn til eventuelt 
 

 

25.21.   Status daglig leder Behandling i møtet 

1. Daglig leder har etterlyst, men har fortsatt ikke fått tilbakemelding om instruktøropplæring fra Friskis 
Norge. 

2. Instruktørpleie er viktig 
a. Tilby/arrangere funksjonærtrening 
b. Det er enklere å beholde enn å finne nye 
c. Forslag: sende ut informasjon/hilsen til alle funksjonærer 
d. Forslag til timeplan er sendt ut, forslag til ambulering kommer etter hovedtimeplan 
e. innspill: viktig å få så mange timer som mange ulike timer som mulig for å få flest deltakere 

f. tenke bredt: ute, på tur, inne og digital flate – design av treningsmodellen 
3. Daglig leder har hatt møte med Frisklivssentralen – og har presentert hvem Friskis&Svettis Bærum er. 

Det skal vurderes et samarbeid mellom Bærum kommune, sykehuset og FSB for ungdommer som 
faller utenfor.   
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Vedtak  
  
 Styret tok daglig leders status til orientering. 
 

 26.21 Presentasjon 
kampanjer/introuker 
fra oppstart medio 
august v/daglig leder 

 

Behandling i møte 

Daglig leder gikk kort gjennom ulike aktiviteter i en kampanje og det ble diskutert både forslag til hensyn 
som må håndteres og alternativt innhold 

Forslag:  

1. verv en venn og få en måned fri/tren ut året for kr 1000 
2. ringe rundt til alle vi ikke har med lenger – en arbeidsgruppe er nedsatt. Administrasjonen utarbeider 

ringeliste og manus.  
3. det er viktig å definere hvem er målgruppen, hvordan når vi dem, tenke både de eksisterende og de 

nye og fokusere på kjernebudskap om FSB; attraktiv, annerledes, folkehelse, kvalitet og treningsglede 

Vedtak: 

Styret ønsker en skriftlig redegjørelse om kampanjer fra administrasjonen før det fattes vedtak.  

 

Daglig leder ønsker å tilby instruktørløse timer (digitime/digital instruktør) og har vurdert behovet for 
profesjonell fotograf for å filme ulike timer. 

Vedtak: 

Styret ser behovet for profesjonell bistand for å filme timer, og ber administrasjonen om en kortfattet 
prosjektplan og kostnadsoverslag. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
DL 
 
 
 
 
 
 
 
 
DL 
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 27.21  Status ansettelse 
Charlotte 

Behandling i møte 
Charlotte starter 1. september. Det er mye praktisk som skal på plass og som naturlig vil være daglig leder 

v/Chris’ ansvar. 

Styret har ansvaret for en onboardingsplan som utarbeides i samarbeid mellom Chris og styreleder 

Elisabeth S. 

Vedtak  

Styreleder kontakter Charlotte for innspill til omboardingsplanen.  

 

 
 
 
 
SL 
 
 
 
SL 

 28.21 Status Rubic – nytt 
medlemssystem 

 Behandling i møte 
Møter om medlemssystemet er avholdt og det er lagt ut opptak fra disse møtene. Se gruppen Rubic på 

Facebook. 

Det er foreløpig ikke bestemt en implementeringsdag for FSB – daglig leder følger opp. 

Vedtak  

Styret tar status til orientering. 
 

 
 
 
 
 
DL 

29.21 Status økonomi v/Brit Behandling i møte 
Styret fikk god informasjon om den økonomiske situasjonen. Se økonomirapport som er vedlagt. FSB har 

god kontroll på økonomien og på kostnadene. Det er en utfordrende inntektssituasjon som må følges tett 

opp.  

Vedtak  

Styret takker for det solide underlaget og tar økonomirapporten til orientering. 

 

30.21 Høsten 2021 Behandling i møte  
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SL ønsker et dagsseminar der styret og daglig leder/administrasjonen er samlet. Punkter som bør 
diskuteres: 

- strategi og konsekvenser for FSB 
- årshjul  
- treningsdesign 
- plan for 2021 og 2022  
- … 
- …  

 
Vedtak: 
Styret finner tidspunkt for en slik dag så snart Charlotte er på plass. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
SL 

 


